
Zápis ze schůze Školské rady dne 6. 2. 2014 

 
Přítomni:  

Mgr. Jana Šimšová 

Ludmila Dvořáková 

Mgr. Ivana Štainerová 

 

Hosté: 

Mgr. Bc. Jaroslav Střeštík - ředitel školy 

 

Program: 

 

1. Projednání návrhu rozpočtu školy 

Školská rada projednala návrh rozpočtu školy na rok 2014. Navržená výše jednotlivých 

položek rámcově odpovídá skutečnému čerpání v minulých letech. V rozpočtu je navíc 

vyčleněná částka 37 500 Kč, která bude čerpána pouze v případě získání grantu MHMP. 

Pokud grant nebude získán, částka bude vrácena do rozpočtu MČ. 

 

2. Žádost o grant MHMP 

Pan ředitel informoval školskou radu o podané žádosti o grant MHMP na úpravu školního 

pozemku – vytvoření „Zelené učebny“ s informacemi o kulturních a přírodních zajímavostech 

v naší městské části. 

 

3. Zápis do 1. třídy 

Pan ředitel seznámil školskou radu s průběhem a výsledky zápisu do 1. třídy.  

 

4. Konec funkčního období školské rady 
Školská rada upozornila pana ředitele, že v září 2014 bude končit funkční období této školské 

rady a bude potřeba uspořádat nové volby zástupců. Paní Šimšová oznámila, že do dalšího 

volebního období již kandidovat nebude. 

 

5. Pedagogický sbor 

Na dotaz paní Šimšové pan ředitel školskou radu informoval o současném stavu 

pedagogického sboru. Paní Šimšová vyjádřila spokojenost s novou paní učitelkou ve 3. třídě. 

Pan ředitel potvrdil, že s paní učitelkou počítá i do dalších let. 

 

 

V Praze dne 6. 2. 2014 

 

Zapsala: Mgr. Jana Šimšová 

 

 

Prezenční listina: 

 

Mgr. Jana Šimšová                            …………………………… 

 

Ludmila Dvořáková                      …………………………… 

 

Mgr. Ivana Štainerová                       …………………………… 


